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PROTOKÓŁ Nr 15/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta  

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir 

6. Szczerbaty Iwona 

7. Wągrowski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału ZIF w sprawie omówienia planowanych 

inwestycji.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra  

– 24.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2021 r.– 25.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz ich 

zbywania, nabywania i wykupu – 14.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra w 2021 r. – 26.2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lipowej – 

28.2021 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Leśnej w 

Kamiennej Górze – 29.2021 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

GPPiRPAiN dla miasta Kamienna Góra na 2021 rok – 30.2021 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zwolnienia 

przedsiębiorców z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 i 

zwrotu części tej opłaty – 31.2021 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 32.2021 
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14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania 

dofinansowania ze środków budżetu miasta Kamienna Góra w ramach programu 

priorytetowego pn. „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa 

dolnośląskiego – edycja III” – 33.2021 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału BAM na wniosek 

– BRM.0003.6.2021 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału PPS na wniosek 

Komisji Rewizyjnej – BRM.0003.13.2021. ad. 3. 

17. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału PPS na wniosek 

KGKiM oraz KR – BRM.0003.15.2021 

18. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na 

wniosek Komisji Rewizyjnej – BRM.0003.19.2021 

19. Zapoznanie się z odpowiedzią Wojewody Dolnośląskiego na wniosek KBSiR – 

BRM.0003.20.2021  

20. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału FB na wniosek 

KGKiM – BRM.0003.23.2021 

21. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KBSiR – 

BRM.0003.26.2021 

22. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora Centrum Kultury na wniosek KBSiR – 

BRM.0003.27.2021 

23. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KBSiR – 

BRM.0003.27.201 pkt. 1 

24. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na 

wniosek KBSiR – BRM.0003.27.2021 pkt. 2 

25. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

KBSiR – BRM.0003.27.2021 pkt.3 

26. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KBSiR – 

BRM.0003.29.2021 

27. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji rewizyjnej – BRM.0003.31.2021 ad. 2 i 3 

28. Zapoznanie się z pismem z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie konieczności 

stosowania przepisów proceduralnych działu VIII ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 

Kodeks postępowania administracyjnego w załatwianiu skarg powszechnych – 

BRM.0711.6.2021 

29. Zapoznanie się z wnioskiem mieszkanki Kamiennej Góry w sprawie pilnego 

naprawienia drogi przy ul. Nadrzecznej – BRM.0005.1.2021 

30. Zapoznanie się z pismem mieszkańców ul. Różanej w Kamiennej Górze w sprawie 

budowy drogi przy ul. Różanej – BRM.0005.2.2021 

31. Zapoznanie się z pismem mieszkańca ul. Różanej w Kamiennej Górze – 

BRM.0005.3.2021 

32. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego GKRPA w sprawie zatwierdzenia 

GPPiRPAiN dla miasta Kamienna Góra oraz odpowiedzią Burmistrza Miasta w 

sprawie – BRM.0012.6.4.2021 

33. Zapoznanie się z raportem z działalności GKRPA dla miasta Kamienna Góra – 

BRM.0012.6.7.2021 

34. Zapoznanie się ze sprawozdaniem merytorycznym z działalności MCKF za rok 

2020 – BRM.0012.6.8.2021 

35. Zapoznanie się z Informacją z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2020 

r. – BRM.0012.6.9.2021 

36. Zapoznanie się z realizacja planów remontowych za 2020 r. w Spółce 
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Mieszkaniowej w Kamiennej Górze – BRM.0012.6.10.2021 

37. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GL na zapytanie radnej Elżbiety 

Seweryniak – BRM.0003.33.2021 

38. Zapoznanie się z pismem byłego Dyrektora COJ w Kamiennej Górze – 

BRM.0002.XXXVIII.2021 

 

39. Sprawy różne. 

40. Zamknięcie posiedzenia.  
 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

 Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału ZIF w sprawie omówienia planowanych 

inwestycji.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk przedstawił i omówił nowe planowane 

inwestycje w Kamiennej Górze: 

 

- budowa dojazdu do terenów inwestycyjnych przy ul. Jeleniogórskiej  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk objaśnił, że dojazd od terenów 

inwestycyjnych, to kompleks działek po prawej stronie za przejazdem kolejowym. 

Kierownik wyjaśnił, że jest inwestor, który jest zainteresowany nieruchomościami. 

Odcinek o którym mowa nie jest długi. 

300 000 zł to koszt wykonania dojazdu i dokumentacji technicznej. Kwota zostanie 

zabezpieczona w budżecie.  Dodał, że linia kolejowa jest nisko usytuowana., przez co 

samochód ciężarowy może mieć problem z przejazdem. Projektant musi uzgodnić  

z koleją kwestie przejazdu.  

 

Radny B. Wągrowski zapytał, dlaczego miasto ma budować drogę, jeśli działki nie 

należą do gminy? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że nie zajmuje się sprzedażą 

działek. Poprosił, aby pytania dotyczące inwestora kierować do Burmistrza.  

 

 Radny B. Wągrowski wyraził danie, że jest mnóstwo działek nieskończonych. 
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Radny J. Basta wyraził zdanie, ze tereny są prywatne, ale żeby różnica budowy drogi 

się zwróciła. 

 

 Radna I. Szczerbaty powiedziała, że w interesie gminy jest umożliwienie dojazdu.  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że jest to inwestycja, która 

zapewni kilkadziesiąt miejsc pracy.  

 

Radny B. Wągrowski zapytał, dlaczego miasto ma budować drogę komuś? Stwierdził, 

że trzeba dbać o budżet miasta.  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że jego zadaniem jest 

wybudowanie drogi, natomiast Burmistrz jest najlepszą osobą do rozmowy. 

 

Radny J. Basta zapytał skąd pewność, że ktoś będzie coś budować na tych działkach? 

Miasto zbuduje drogę, ale nie ma takiej pewności. Burmistrz rozmawia z inwestorem, 

ale my nic nie wiemy.  

 

- budowa drogi do terenów przyszłej zabudowy mieszkaniowej przy ul. Krzeszowskiej  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że chodzi o zwiększenie 

zabezpieczonej kwoty w budżecie o 150 000 zł. pozwoli to na udostępnienie więcej 

ilości działek, gdzie będzie tylko wjazd.  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk zaznaczył, że nie chce wchodzić  

w kompetencje Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. W tamtym 

rejonie został obniżony wjazd, żeby było łatwiej wjechać.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zapytała, czy jest konieczność budowania drogi? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że za każdym razem nowa 

droga jest projektowana. Nie należy się spodziewać, żeby dojazd był zrobiony 

kompleksowo. Droga będzie w takim kształcie, aby umożliwić dojazd. Natomiast 

dokumentacja musi być pełna, ale w, jakim będzie kształcie to zależy od miasta. Droga 

zostanie przygotowana w taki sposób, aby na końcu położyć tylko asfalt.  

 

Radny B. Wągrowski zapytał, dlaczego tego zadania nie dajemy na ul. Śląską? Kiedy 
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będzie przetarg? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że na dokumentacji na ul. 

Śląską nie można było uzyskać pozwolenia na budowę. Umowa z projektantem już jest. 

Wystąpiono do ministra o podanie wytycznych odnośnie chodników. Do sierpnia 

będziemy się strać o pozwolenie na budowę. Następnie będzie przetarg i może jeszcze 

w tym roku będzie można rozpocząć budowę. należy uzyskać pozwolenie na 

zmniejszenie szerokości chodnika. Są pewne parametry i trzeba poprosić ministerstwo 

o odstępstwa od wytycznych. Pieniądze w WPF-ie są zabezpieczone i w tym roku będzie 

można rozpocząć roboty. Co się uda teraz zrobić, to się zrobi.  

Powiedział, że ul. Słowackiego trzeba zaprojektować i zrobić kompleksowo, raz  

a dobrze. Zaplanowana kwota wystarczy na dokumentację projektową.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak powiedziała, o połączeniu w dokumentacji  

ul. Traugutta i ul. Słowackiego. Pan Burmistrz wyraził zgodę na taką propozycję.  

 

Radny Ł. Sławiński stwierdził, że zgodnie z informacją przewidziana kwota to 350 000 

zł. Przy czym to zadanie nie uwzględnia zmiany nawierzchni, ani instalacji. Zapytał, 

czy to nie jest kwota, która nie zapewni zrobienie tego zadania? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że na pewno wystarczy na 

dokumentację, może wystarczy na rozpoczęcie prac, ale oczywiście nie wystarczy na 

resztę.  

 

- dotacja dla Starostwa Powiatowego - przebudowa chodnika na ul. Spacerowej,  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że miasto dokłada połowę kwoty 

50 000 zł do remontu.  

 

- przebudowa ul. Różanej  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że przygotowuje odpowiedź 

na wniosek komisji. Jest aktualne pozwolenie na budowę do 2023 r. i nic nie stoi na 

przeszkodzie żeby to zrobić. Budowa może wynieść 1,2 mln zł lub 1,3 mln zł. 

Częściowo prace są wykonane.  
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- modernizacja sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze 

  

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że szkoły była budowana  

w latach 70- tych. Niestety robotnicy natknęli się na różne niespodzianki. Okazało się, 

że jest bardzo dużo skał. Wykonanie fundamentów w pierwotnym kształcie jest bardzo 

kosztowne więc zostaną trochę zmienione. Trzeba było pozmieniać filary. Po odkryciu 

ścian podziemnych, okazało się, że do niczego się nie nadają. Trzeba teraz to robić 

prawidłowo. Stare drenaże są pełne wody. Trzeba było zrobić odwodnienie. Wszystko 

kosztuje, ale to wymaga remontu. Problemy podziemne zaskoczyły wykonawcę.  

 

Radny S. Sławiński zapytał, kiedy dokładnie powstało zagrożenie prac? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że podczas wykonywania prac.  

 

Radny S. Sławiński zapytał, kiedy pojawiły się problemy? 

Na przełomie 2020-2021 roku radny Ł. Sławiński mówił o dodatkowych pracach. Pytał, 

czy to nie zagraża inwestycji w takiej formie. Kierownik odpowiedział, że nie zagraża.  

 

Radny Ł. Sławiński dodał, że na sesji zapytał, o tą sprawę Burmistrza Miasta. Już 1 

września widział sprzęt. Czy nie zagraża dołożenie środków finansowych i Burmistrz 

zapewnił, ze nie zagraża.  

 

Radny S. Sławiński stwierdził, że teraz podejmują decyzję. 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że nie pamięta takiej rozmowy. 

Koszty ostateczne prac dodatkowych poznaliśmy w lutym i w marcu, po zakończeniu 

nowych robót przez kierownika.  

 

Radny J. Basta zapytał, co się dzieje z jazem? Czy mamy zezwolenie na budowę, 

dokumentację? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że dokumentacja jest na 

wszystko. Na jaz oraz na dwie rury odprowadzające. Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami prowadziła działania, żeby pozamieniać działki.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak stwierdziła, że dopiero przy jazie będzie to 

możliwe.  
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Radny J. Basta powiedział, że ze środków dla gmin górskich będzie robiona ul. Leśna 

w przyszłym roku. 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że wszystko będzie zależało od 

podejmowanych działań. Trzeba będzie skoordynować prace nad zalewem i na 

odszkodowania. Nie wiadomo, czy 2,5 mln zł zostanie wykorzystane. Obecnie Wydział 

GN prowadzi rozmowy.  

 

- remont tarasu i wymiana oświetlenia w Szkole Podstawowej nr 2 

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak stwierdziła, że jeżeli te działania nie są teraz 

konieczne to jest za tym, aby teraz tego nie robić.  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że są pewne zadania do 

wykonania  związane z nakazem budowlanym.  

 

- modernizacja stadionu przy ul. Ściegiennego   

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że prace polegają na przygotowaniu 

dokumentacji na modernizację stadionu. Przygotowanie całego ternu – ogrodzenie, 

szatnie, kwota wystarczy tylko na dokumentację.  

 

- zabezpieczenie terenu ruin Zamku Grodztwo w Kamiennej Górze  

 

 Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk  wyjaśnił, że prace będą polegać na 

zabezpieczeniu ogrodzenia oraz ścian, które grożą zawaleniem. 1 kwietnia 2021 r. 

zakończyła się umowa z fundacją. Wykonanie ogrodzenia wynika ze zlecania 

konserwatora.  

 

- zwiększenie atrakcyjności turystycznej zbiornika wodnego Zalew w Kamiennej Górze  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk powiedział, że wykonanie dokumentacji jest 

niezbędne do ogłaszania przetargów na roboty budowlane. Ponadto zalew jest w 100 % 

finansowany z dotacji.  

 

Radny Ł. Sławiński zapytał, czy były wcześniej wykonane badania gruntu? Dlaczego 



8 
 

teraz wykonawca wymaga zrobienia nowej technologii po rozpoczęciu prac? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że jak wykonawca zobaczył 

litą skałę, to oczywiście potrzebne było wykorzystanie innej technologii. Dodał, że 

badania mogły być robione w innym miejscu. 

 

Radny S. Sławiński zapytał, jakie są przesłanki żeby wykonać alternatywny dopływ 

wody do zalewu? Czy tam jest jakiś ciek wodny? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że badania będą 

przeprowadzone. 

 

Radny S. Sławiński zapytał, dlaczego przesuwamy mini jaz przy Zadrnie, a nie robimy 

kolejnego przy schodach? Drugi jaz polepszył by spływ wody. 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że jest plan zagospodarowania 

przestrzennego i określa, gdzie woda może być spuszczana.  

 

Radny J. Basta zapytał, czy rury które zasilają zalew przechodzą przez nasz teren? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że chyba nie przechodzą przez 

teren miasta, ale przechodzą po innym terenie. Na ul. Leśnej prawie wszystkie działki 

są gminy i można zacząć projektować.  

 

Ad. 5. - 24.2021 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt zaopiniuje na następnym posiedzeniu Komisji, 

tj. dnia 27 kwietnia 2021 r. o godzinie 14.30. 

 

Ad. 6. – 25.2021 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt zaopiniuje na następnym posiedzeniu Komisji, 

tj. dnia 27 kwietnia 2021 r. o godzinie 14.30. 

 

Ad. 7. – 14.2021 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt zaopiniuje na następnym posiedzeniu Komisji, 

tj. dnia 27 kwietnia 2021 r. o godzinie 14.30. 
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Ad. 8. - 26.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 9. – 28.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 10. – 29.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 11. – 30.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 12. – 31.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 13. – 32.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
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Ad. 14. – 33.2021 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt zaopiniuje na następnym posiedzeniu Komisji, 

tj. dnia 27 kwietnia 2021 r. o godzinie 14.30. 

 

Ad. 15. - BRM.0003.6.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra mając na uwadze 

odpowiedź z dnia 23 marca 2021 r. Burmistrza Miasta oraz Biura Architekta Miasta na 

wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji, przychyla się do wniosku Komisji Spraw 

Społecznych o uwzględnienie w projekcie uchwały w sprawie zasad i warunków 

sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych 

oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów 

budowlanych (uchwała reklamowa), podpunktu nr 3 wskazującego wyłączenie z 

projektu uchwały reklamowej wymagania odnośnie ogrodzeń dla obszarów zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, tj. w §28 – dodany został p.12 oraz usunięty został §30 

(tu również może zostać wydłużony okres przejściowy – w §35 stosownie do 

wypracowanego stanowiska). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek, przy 6 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 16. - BRM.0003.13.2021. ad. 3. 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. 17. - BRM.0003.15.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 18. - BRM.0003.19.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. 19. - BRM.0003.20.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/. 
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Ad. 20. - BRM.0003.23.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

Ad. 21. - BRM.0003.26.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. 22. - BRM.0003.27.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 15 do protokołu/. 

 

Ad. 23. - BRM.0003.27.201 pkt. 1 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 16 do protokołu/. 

 

Ad. 24. - BRM.0003.27.2021 pkt. 2 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 17 do protokołu/. 

 

Ad. 25. - BRM.0003.27.2021 pkt.3 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 18 do protokołu/. 

 

Ad. 26. - BRM.0003.29.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 19 do protokołu/. 

 

Ad. 27. - BRM.0003.31.2021 ad. 2 i 3 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 20 do protokołu/. 

 

Ad. 28. - BRM.0711.6.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 21 do protokołu/. 

 

Ad. 29. - BRM.0005.1.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 22 do protokołu/. 

 

Ad. 30. - BRM.0005.2.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 23 do protokołu/. 

 

Ad. 31. - BRM.0005.3.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 24 do protokołu/. 
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Ad. 32. - BRM.0012.6.4.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 25 do protokołu/. 

 

Ad. 33. - BRM.0012.6.7.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. raportem /zał. Nr 26 do protokołu/. 

 

Ad. 34. - BRM.0012.6.8.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. sprawozdanie /zał. Nr 27 do protokołu/. 

 

Ad. 35. - BRM.0012.6.9.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 28 do protokołu/. 

 

Komisja zadecydowała, że po zapoznaniu powróci do tematu w innym terminie. 

 

Ad. 36. - BRM.0012.6.10.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. realizacją planów remontowych za 2020 r. w Spółce 

Mieszkaniowej w Kamiennej Górze /zał. Nr 29 do protokołu/. 

 

Ad. 37. - BRM.0003.33.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 30 do protokołu/. 

 

Ad. 38. - BRM.0002.XXXVIII.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 31 do protokołu/. 

 

Ad. 39. Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie było. 

 

Ad.40. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

  

Przewodnicząca KBSiR 

 

   /-/ Violetta Majak 

 

 

 


